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 Protokół Nr XXIX 

 
 
 

z przebiegu obrad XXIX sesji Rady Gminy Pabianice w dniu 26 stycznia 2005 r.  
w Urzędzie Gminy w Pabianicach 
  
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10.00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 
 
Na ustawowy skład Rady Gminy 15 radnych , w sesji uczestniczyło 14 radnych, tj.  
 
 
1. Banaczek Mirosław 
2. Figiel Roman  
3. Gąsiorek Krzysztof 
4. Gryska Marek 
5. Kalinowski Henryk 
6. Kasperska Zdzisława  
7. Kraska Zygmunt 
8. Marchewka Stefan 
9. Muszczak Danuta  
10. Muszczak Marek 
11. Pielużek Bożena  
12. Sulej Grzegorz 
13. Stasiak Zbigniew  
14. Szafrański Henryk  

 
Nieobecny był 1 radny – nieobecność usprawiedliwiona. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu obrad sesji . 
 
W sesji uczestniczyli zaproszeni goście tj. Radny Powiatu Pabianickiego R. Kraska, 
dyrektor Szkoły Podstawowej w Bychlewie A. Wójcikowska, Przewodniczący Rady 
Rodziców w Szkole Podstawowej w Bychlewie J. Bal, przedstawiciel samorządu 
uczniowskiego Szkoły Podstawowej w Bychlewie J. Muszczak, ze strony Urzędu 
Gminy Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk, Skarbnik 
Gminy M. Nowicka, Sekretarz Gminy  J. Słubik, Radca Prawny Urzędu Gminy E. 
Janio oraz sołtysi Gminy Pabianice obecni według załączonej listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu przedstawiającej się w sposób 
zapisany poniżej. 
 
      1.  Forc Eugeniusz  
2. Fater Bożena  
3. Sulej Grzegorz  
4. Szafran Janina  
5. Szafrański Henryk 
6. Owczarek Teresa  
7. Komorowski Wiktor 
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8. Madaj Stefan 
9. Szczesik Andrzej 
10. Lewandowski Wacław  
11. Nowak Mirosław 
12. Rychłowska Cecylia  
13. Kowal Mariola  
14. Baran Andrzej 
15. Pietrasiak Tadeusz 
16. Szczerkowski Krzysztof  
17. Urbańska Mariola . 

 
 
Ad. pkt 1. 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka, który powitał 
przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy 
Pabianice. 
 
 

Ad. pkt 2. 
 
Proponowany porządek obrad XXIX sesji został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie i  
przedstawia się w sposób następujący: /załącznik Nr 3 do protokołu/ 
 

1. Otwarcie obrad  XXIX sesji . 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z  XXVIII  sesji Rady Gminy. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków . 
5. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami oraz pracy Urzędu Gminy  
Pabianice za rok 2004.  

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Przewodniczących Komisji   
o pracy między sesjami. 

7.   Zapoznanie Rady z protokołem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej  
       z dnia 19 stycznia 2005 r. 
8.   Przyjęcie harmonogramu inwestycji modernizacji i remontów w Gminie  
      Pabianice na rok 2005 r.  
9.   Przyjęcie harmonogramu zebrań informacyjno – sprawozdawczych  
      za rok 2004 w sołectwach Gminy Pabianice 
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- nadania Szkole Podstawowej w Bychlewie imienia  
„Kornela Makuszyńskiego” 

- zmiany w załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XXVIII/180/2004  
Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2004 r. w sprawie  
zatwierdzenia druków informacji i deklaracji podatkowych 

11.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 
12. Interpelacje i zapytania. 
13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
14. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
15. Zamknięcie obrad sesji.  
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Ad. pkt 4. 
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnych. H. Szafrańskiego i M. Banaczka. 
       
Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu – jednomyślnie.  
 
Przewodniczący Rady zaproponował by Rada Gminy wsparła finansowo zakup 
sztandaru dla Szkoły Podstawowej w Bychlewie. Radny z Bychlewa został 
upoważniony przez Przewodniczącego Rady do przeprowadzenia dobrowolnego 
wsparcia finansowego wśród radnych Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w pożegnanie 
śp. dr Tadeusza Dreslera. 
 
Ad. pkt 3. 
 
Przewodniczący Rady postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady 
Gminy. 
Protokół z XXVIII sesji Rady Gminy został przyjęty przez Radę bez uwag i poprawek 
w głosowaniu jednomyślnie. 
 
 
Ad. pkt 5. 
 
Wójt Gminy przedłożył informację o pracy Urzędu Gminy w Pabianicach w okresie 
od 1 stycznia do 31 grudnia 2004 r.   
Informacja stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości przedstawione informację.  
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi i zespołowi pracowników za 
przygotowanie rzetelnej i dogłębnej informacji.  
 
 
Ad. pkt 6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo Wójta Gminy dotyczące zmiany 
pracy Rady Gminy odnośnie Planu Rozwoju Lokalnego. Przewodniczący postawił 
wniosek o przyjęcie tej zmiany w planie pracy Rady, który został zaakceptowany 
przez Radę pozytywnie. 
Przewodniczący przedstawił organizację pracy komisji Rady i tak: 
-  posiedzenia komisji winny odbywać się raz ale nie więcej niż dwa razy w miesiącu 
- obsługę komisji ze strony Urzędu zapewniają –  

Wójt Gminy H. Gajda – Komisja Samorządowa – Społeczna  i Organizacyjna,     
            protokolant U. Czerwonka 

Zastępca Wójta E. Adamczyk - Komisja Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i     
Ochrony Środowiska, protokolant U. Czerwonka 
Sekretarz Gminy J. Słubik – Komisja Rewizyjna, protokolant A. Chodasewicz 
 

Stroną prawną wszystkich komisji zajmuje się radca prawny E. Janio. 
 - należy w statutowym terminie powiadamiać o przeprowadzanych kontrolach.  
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Ta informacja została zaakceptowana pozytywnie przez Radę. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił plan zebrań sołeckich i osoby 
odpowiedzialne za prezentację materiałów z ramienia Rady Gminy.  
Ponadto powiedział, że każdy radny ma prawo uczestniczenia w każdym zebraniu.    
 
Przewodniczący Komisji poinformowali o pracy Komisji między sesjami.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna odbyła 
dwa posiedzenia miedzy sesjami. Na pierwszym zajęła się kontrolą realizacji 
interpelacji, wniosków i zapytań składanych przez radnych w II półroczu 2004 r., oraz 
realizacją uchwał Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie oraz wydatki dz. 750 § 
4210, 4300  oraz wydatki bieżące /wgląd do rachunków/ za rok 2004. Na drugim 
posiedzeniu został omówiony materiał ze szkolenia Samokształcenie 
Przewodniczącego Komisji „Pozycja prawna Komisji Rewizyjnej”, dokonano 
opracowania protokołu pokontrolnego z dnia 19 stycznia 2005 r. oraz omówiono i 
zaopiniowano materiał na sesję. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej poinformował, 
że Komisja Samorządowo-Społeczna odbyła 1 posiedzenie 21 stycznia 2005 r., na 
którym zajmowała się stanem opieki zdrowotnej w Gminie Pabianice oraz omówiła 
projekty uchwał na XXIX sesję Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska  
M. Gryska poinformował, że Komisja, której przewodniczy odbyła między sesjami 1 
posiedzenie, na którym omówiono harmonogram inwestycji, modernizacji i remontów 
przewidzianych w 2005 r., omówiła materiały na XXIX sesję Rady Gminy.  
 
Do przedstawionych informacji o pracy komisji uwag nie wniesiono. 
 
 
Ad. pkt 7. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przytoczyła zapis protokołu  z sesji Rady Gminy 
z dnia 1 grudnia 2004 r. – str. 8.  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zapis ten dotyczy roku 2004 r. 
Nadmienił także, że porządek obrad został zatwierdzony jednomyślnie, nie wniesiono 
uwag i zmian i jest w związku z tym realizowany. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji rewizyjnej odczytała protokół nr 
44 i nr 45 z posiedzenia tejże komisji. 
Do powyższych protokołów nie  wniesiono uwag. Przewodniczący Rady Gminy dodał 
w tym miejscu, że każda komisja powinna kontrolować obecną kadencję. 
 
 
Przerwa 
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Ad. pkt 8.  
 
Harmonogram inwestycji modernizacji i remontów w Gminie Pabianice na rok 2005 r. 
przedstawił Zastępca Wójta Gminy E. Adamczyk. Harmonogram stanowi załącznik do 
niniejszego protokolu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska  
M. Gryska poinformował, że Komisja przyjęła ww. informację i harmonogram 
pozytywnie. 
  
Sołtys z Rydzyn M. Nowak zapytał czy są zabezpieczone środki na przejęcie ośrodka 
zdrowia. 
Przewodniczący Rady pozostawił ten temat do wyjaśnienia w pkt. 13 porządku obrad 
sesji. 
Jednak Z-ca Wójta Gminy E. Adamczyk udzielił odpowiedzi, że nie można 
zabezpieczyć środków na ten cel gdyż los tego budynku ośrodka na dzień przyjęcia 
budżetu nie był znany i pewny. 
 
Harmonogram został zaakceptowany przez Radę Gminy i stal się dokumentem 
przeznaczonym do realizacji.  
 
Ad. pkt 9. 
 
Przewodniczący przedstawił harmonogram zebrań informacyjno – sprawozdawczych  
za rok 2004 w sołectwach Gminy Pabianice. 
    
 
Ad. pkt 10. 
 
Wójt Gminy H. Gajda przedstawił opinię Wójta Gminy Pabianice w sprawie nadania 
imienia Kornela Makuszyńskiego Szkole Podstawowej w Bychlewie, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej A. Wójcikowska przedstawiła 
stanowisko Szkoły Podstawowej w Bychlewie w sprawie nadania szkole imienia 
Kornela Makuszyńskiego. 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków H. Szafrański odczytał tekst projektu 
uchwały nadania Szkole Podstawowej w Bychlewie imienia „Kornela 
Makuszyńskiego”. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przez wszystkich radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za pracę pani Dyrektor S. P. w Bychlewie i 
współpracę z Wójtem Gminy i inspektorem ds. oświaty A. Roszko.  
 
Następnie Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków H. Szafrański przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmiany w załączniku Nr 1 do Uchwały Nr 
XXVIII/180/2004  Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2004 r. w sprawie 
zatwierdzenia druków informacji i deklaracji podatkowych. Uwag do ww projektu nie 
było. Uchwała w sprawie zmiany w załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XXVIII/180/2004  
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Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2004 r. w sprawie zatwierdzenia druków 
informacji i deklaracji podatkowych została przyjęta jednogłośnie.  
 
 
Ad. pkt. 11. 
 
Punkt dot.  udzielenia odpowiedzi na interpelacje nie był realizowany z uwagi na to, że 
nie zostały zgłoszone interpelacje na poprzedniej sesji.  
 
 Ad. pkt 12. 
 
Zabrał głos radny H. Szafrański odnośnie ośrodka zdrowia w Pawlikowicach by nie 
było sytuacji, że mieszkańcy pozostaną bez opieki zdrowotnej. 
Radny Z. Kraska zapytał o realizacje jego interpelacji dot. rowu w Szynkielewie. 
 
 
Ad. pkt 13. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował o piśmie – odpowiedzi Wójta na protokół 
pokontrolny kontroli przeprowadzonej w grudniu dotyczącej kultury – ww pismo 
zostanie przekazane do informacji dla Komisji Rewizyjnej. 
Wójt Gminy Pabianice przedstawił pismo znak 61224/5/1/05 z dnia 20 stycznia 2005 
r. przesłane do Wójta i Rady Gminy Dłutów dotyczące ośrodka zdrowia w 
Pawlikowicach. Pismo to stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy prosił o wypracowanie stanowiska odnośnie losów 
ośrodka zdrowia w Pawlikowicach.  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęło pismo z Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej dotyczące zabezpieczenia mieszkań dla bardzo potrzebujących 
rodzin, osób. Pismo to zostało przekazane Przewodniczącemu Komisji Samorządowo-
Społecznej i Organizacyjnej.  
Przewodniczący Rady poinformował także o piśmie z Związku Nauczycielstwa 
Polskiego oraz powiedział, że na stowarzyszenie Liver dla dzieci chorych zostało 
zebrane 480 zł wśród radnych Rady Gminy. Przewodniczący podziękował za zebranie 
tej kwoty. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z inicjatywą do Wójta Gminy (a 
merytorycznie Sekretarz Gminy), by w ramach środków Rady zorganizować dla 
skarbników wszystkich jednostek i organizacji z terenu Gminy Pabianice szkolenie 
dot. księgowości. Inicjatywa ta została zaakceptowana przez Radę.  
 
Radna D. Muszczak prosi o przełożenie godziny rozpoczęcia sesji Rady Gminy na 
godzinę 11.00. W wyjątkowych sytuacjach gdy tematyka sesji będzie rozległa 
organizować sesje wcześniej np. na godz. 10.00.  
Przewodniczący postawił wniosek kto jest za tym by sesje Rady Gminy rozpoczynane 
były o godzinie 11.00. 
Wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.   
 
Sołtys z Hermanowa prosiła o zwrócenie uwagi na odśnieżanie dróg w tym sołectwie.  
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Sołtys z Kudrowic powiedział, że brak jest harmonogramu odśnieżania dróg na terenie 
Gminy Pabianice.  
Inspektor H. Madejski dostarczył ksero harmonogramu odśnieżania dróg gminnych na 
zimę  2004/2005 r.  
 
Sołtys Urbańska powiedziała, że we wsi jest drzewo zagrażające, niebezpieczne, 
spróchniałe z numerem 3. 
 
Radny M. Banaczek zapytał czy mamy jakiś wpływ na odśnieżanie dróg powiatowych 
biegnących przez Gminę Pabianice. Powiedział także, że przy szkole znajduje się 
drzewo – lipa pochylona nad drogą, będąca zagrożeniem dla aut i pieszych. 
 
Sołtys z wsi Piątkowisku zwrócił uwagę na posypywanie skrzyżowań piaskiem przy 
parku i przy kaplicy.  
 
Radny M.Muszczak podziękował wszystkim darczyńcom za każdą kwotę przekazaną 
na sztandar dla Szkoły Podstawowej w Bychlewie. 
 
Przewodniczący Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Bychlewie J. Bal 
podziękował za jednomyślność w głosowaniu nad uchwałą o nadaniu tytułu tej Szkole 
Kornela Makuszyńskiego. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bychlewie A. Wójcikowska zaprosiła wszystkich w 
dniu 29 stycznia 2005 r. na godz. 10.00 do budynku Szkoły Podstawowej w Bychlewie 
na „Dzień tradycji polskiej”. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, że dnia 16 lutego o godzinie 11 odbędzie się posiedzenie Komisji o 
tematyce dotyczącej spraw rolnictwa i melioracji oraz oceniającej pracę rad sołeckich 
– obecność obligatoryjna. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska  
M. Gryska poinformował, że Komisja odbędzie posiedzenie dnia 18 lutego 2005 r.. na 
którym zostanę te problemy przedstawione zaproszonym gościom ze Starostwa 
Powiatowego w Pabianicach.  
Zwrócił się także do Wójta Gminy by zainteresować społeczność gminą problemem 
kanalizacji na terenie Miasta Pabianic, by Wójt na bieżąco informował Radę o 
działaniach w tej sprawie.        
 
 
Ad. pkt. 14. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji uchwał i 
wniosków, który został przyjęty przez radnych przez aklamację. 
Protokół stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. 15. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka zamknął obrady XXIX sesji Rady 
Gminy. 
 
 
 
 
 
      Obradom XXIX sesji Rady Gminy  
      przewodniczył: 
      Przewodniczący Rady Gminy  
 
       Stefan Marchewka  
  
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Anna Chodasewicz 


